Islands District Council

Agenda for the

Environmental Improvement and Food Hygiene Committee Meeting
離島區議會

環境改善及食物生委員會會議議程
Date


 :
22 November 2004 (Monday)

日期

 :
2004年11月22日

Time

 :
2:30 p.m.

時間

 :
下午2時30分

Venue

 :
Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong
地點

 :
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I
Confirmation of minutes of previous meeting held on 20.9.2004


通過2004月9月20日的會議記錄

II
Question on the Testing Result of the Gully Inlet Traps Installed in Tung Wan Road, Cheung Chau
(Paper EI&FHC 31/ 2004)

有關長洲東灣路路旁去水位加設隔臭設施的測試結果的提問

(文件EI&FHC 31/2004號)

III
2005 Anti-rodent Campaign (Promotion Phase) of the Food and Environmental Hygiene Department in Islands District


(Paper EI&FHC 32/2004) 


食物環境生署2005年離島區推廣期滅鼠運動


(文件EI&FHC 32/2004號)

IV
2005 Year-end Clean-up of the Food and Environmental Hygiene Department in Islands District


(Paper EI&FHC 33/2004)


食物環境生署離島區2005年度歲晚清潔大行動


(文件EI&FHC 33/2004號)

V
Progress Report on EH Services in Islands District (July 2004 to October 2004)


(Paper EI&FHC 34/2004)


離島區環境生辦事處工作匯報 (2004年7月至2004年10月)


(文件EI&FHC 34/2004號)

VI
Progress Report on Approved DC Funded Environmental Improvement Projects for 2003/04 and 2004/05


(Paper EI&FHC 35/2004)


2003/04及2004/05年度獲通過由區議會撥款施行的環境改善工程進度報告


(文件EI&FHC 35/2004號)

VII
Progress on the activities organized by the Environmental Improvement and Food Hygiene Committee in 2004/2005

2004/2005年度環境改善及食物生委員會活動的進展

VIII 
Date of next meeting


下次會議日期
